

Nos.	Soumissionnaires	Prix suivant les plans	Déduction faite si le Grès Gray Canyon était substitué au marbre Clarendon	Déduction faite si la pierre de Montréal était substituée au marbre	Chèque de dépôt
Nos.	Tenderers	Price according to plans	Deduction made if Gray Canyon is substituted for Clarendon marble	Deduction made if Montreal stone is used instead of marble	Deposit cheque
1.	John Quinlan & Co.	\$466,000	\$18,000	\$24,000	\$46,600
			Avec 1 autre alternative With another alternative		
2.	Théo. Lessard	505,500	12,000	16,000	50,550
			Avec 4 autres alternatives With 4 other alternatives		
3.	T. Charpentier	512,000	18,000	19,000	51,200
4.	E. G. M. Cape & Co., Ltd.	466,711	2,000	1,484	46,671
5.	Peter Lyall & Sons.	475,000	10,000	8,700	48,000
			Avec 6 autres alternatives With 6 other alternatives		
6.	F. A. Grothé	461,000 Plus 8% de commission Plus 8% commission	13,000	18,000	46,100
7.	Alfred Pion	534,000	20,000	même prix	53,400
8.	E. N. & U. Boileau	510,000	18,000	19,000	900 50,100
9.	J. B. Gratton Ltée.	519,916	19,196	30,400	51,991.90
10.	S. A. Hamilton.	475,000	5,000	9,000	50,000
11.	The Norcross Bros. Co.	485,700	18,000	25,000	50,000
			Avec 10 autres alternatives With 10 other alternatives		

3.—(24926) Soumis un rapport du Surintendant des Parcs, au sujet des travaux à faire à la résidence privée de l'Assistant-Surintendant de l'Île Sainte-Hélène.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: Que les recommandations contenues dans ledit rapport, en ce qui concerne les travaux de réparations à faire à la résidence de l'Assistant-Surintendant des Parcs, à l'Île Sainte-Hélène, soient approuvées, et qu'en conséquence:

1° Lesdits travaux soient faits, partie à la journée, partie par contrat, tel que recommandé par le Surintendant des Parcs, sous la direction de l'Architecte de la Ville, et sous la surveillance de M. A. Deschâtelets, ce dernier devant recevoir, pour prix de ses services, un salaire de \$5.75 par jour, et un bonus additionnel de 5% du coût desdites réparations, aux termes de son offre en date du 22 février 1915;

2° Le salaire des ouvriers à être employés soit celui fixé par l'échelle des Salaires Raisonables, et

3° Les achats des matériaux nécessaires soient faits par le Département des Achats et des Ventes, sur la réquisition du Surintendant des Parcs et de l'Assistant-Architecte de la Ville.

4.—Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'approuver les réquisitions suivantes:

- Voirie (Division Nord): Nos 51, 52, 53, 54, 55, 56, 57, 58, 59, 60, 61, 62, 63, 64, 65, 66, 67, 68.
- Impressions et Papeterie: Nos 12, 13, 14.
- Laboratoire Municipal: Nos 1, 2, 3.
- Parcs (Parc La Fontaine): Nos 29, 30, 31.
- Parcs (Parc Mont-Royal): No 7.
- Marchés: Nos 18, 19.
- Edifices Municipaux: Nos 40, 41, 42.
- Eclairage: No 4.
- Egouts (Hôtel-de-Ville): No 2.
- Voirie (Hôtel-de-Ville): No 8.
- Licences: No 3.

3.—(24926) Submitted a report from the Superintendent of Parks, anent the works to be performed at the private residence of the Assistant-Superintendent of St. Helen's Island.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the recommendation contained in said report as regards the repairs to be made at the residence of the Assistant-Superintendent of Parks, on St. Helen's Island, be approved and therefore:

1° That the works be performed partly by day labor, partly by contract, as recommended by the Superintendent of Parks, under the direction of the City Architect, and under the supervision of Mr. A. Deschâtelets, the latter to receive, for his services, a salary of \$5.75 per day, and an additional bonus of 5% on the cost of said repairs, as per his offer dated the 22nd February 1915;

2° That the salary of the laborers to be employed be that mentioned in the Fair Wages Schedule;

3° That the materials required be purchased by the Purchasing and Sales Department, on the requisition of the Superintendent of Parks and the Assistant City Architect.

4.—On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To approve of the following requisitions:

- Road (North Division): Nos. 51, 52, 53, 54, 55, 56, 57, 58, 59, 60, 61, 62, 63, 64, 65, 66, 67, 68.
- Printing and Stationery: Nos. 12, 13, 14.
- Municipal Laboratory: Nos. 1, 2, 3.
- Parks (La Fontaine): Nos. 29, 30, 31.
- Parks (Mount Royal): No. 7.
- Markets: Nos. 18, 19.
- Municipal Buildings: Nos. 40, 41, 42.
- Light Department: No. 4.
- Sewers Department (City Hall): No. 2.
- Road Department (City Hall): No. 8.
- License Department: No. 3.